

天津舞美资质舞台灯光资质如何办理

产品名称	天津舞美资质舞台灯光资质如何办理
公司名称	北京星期三企业管理咨询有限公司业务部
价格	.00/件
规格参数	专业舞台设计制作工程:专业舞台灯光设计、安装及调试 专业舞台音视频设计、安装及调试:专业舞台音响设计、安装及调试 专业舞台机械(幕布)设计、安装及调试:专业舞台机械(幕布)设计、安装及调试
公司地址	北京市海淀区清河嘉园东区甲1号楼11层1124
联系电话	15501182773 15501182773

产品详情

二级企业1、具有8年以上的设计施工经历,近5年来承担过2个以上的大型设计制作项目,并成功、安全完成演出任务;曾获省、市级以上主办单位表彰的工程项目。2、企业具有独立法人,注册资金300万元以上,年工程量300万元以上。3、企业具有国家一级设计师2名以上,高级技师3人以上,中级技师5人以上,在册技术工人20人以上。4、企业自有工程施工及检测设备。5、2年内无安全事故企业。6、具有专业安全消防资质的技术人员1名。7、企业应具有售后服务、系统维护的专业队伍。

nce, undertaken more than 2 large-scale design and production projects in recent 5 years, and successfully completed performance tasks; projects awarded by provincial and municipal organizers.2, the enterprise has an independent legal person, registered capital of more than 3 million yuan and annual engineering quantity of more than 3 million yuan.3. The enterprise has more than 2 national first-class designers, more than 3 senior technicians, more than 5 intermediate technicians, and more than 20 registered technical workers.4, the enterprise's own engineering construction and testing equipment.5. No safety accident of enterprises within 2 years.6.1 technical personnel with professional safety and fire control qualification.7. The enterprise shall